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1, Vänsterpartiet anser att om det finns förutsättningar att driva akademin lokalt så ska detta göras 
möjligt. 

2, Vänsterpartiet Haninge skulle ställa sig bakom att få ytterligare uppvärmda planer för fotboll, detta 
skulle innebära mindre tid i hallar som andra idrotter behöver. 

3, Vänsterpartiet Haninge är för en nolltaxa, men även bättre öppettider under lov för ungdomar att 
nyttja. 

 4, Självklart är denna verksamhet viktig för kommunen dok är inte en prioritering för Vänsterpartiet, 
däremot möjliggöra så smidigt som möjligt marknadsprofilering i kommunen. Vänsterpartiet vill satsa 
mycket på ungdomsverksamhet i första hand. 

5, Ja det är inte bara bostäder som skall byggas på Torvalla utan en storskalig verksamhet för idrotten 
är att föredra. Det har framkommit att man vill göra vissa avkall på idrott för bostäder och detta 
kommer vi inte att stå bakom, det finns en hel del utrymmen i marken där gamla Fredrik ligger och 
inte förstöra idrottsytor på Torvalla. 

  

 


